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Protokoll fört vid Svenska Riesenschnauzerklubbens styrelsemöte 2024-02-06 
SRSK nr 1/2024 
 
Närvarande: Peter Lind (ordförande), Karin Grönvall, Fredrik Holmberg, Marie Lind, Anna Jönsson, 
Charlotta Bergqvist, Sofie Lundström, Annica Löfqvist (från och med paragraf 3) 
 
Anmält förhinder: Kent Karlsson 
 

 Protokollkopia till 
 Revisorer: 
 Anders Falk 
 Peter Mattsson 
 LO-områden: 
 SSLO 
 Riesen i Syd 
 Riesen i Väst  
 Kommittéer: 
 Draghund 
 IGP 
  Utställning 
 AK/ Test & Besk. 
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§ 1  Mötets öppnande 

- Ordförande hälsade ledamöterna välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§ 2 Val av justerare 
- Karin Grönvall utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

  

§ 3 Fastställande av dagordning 
- Dagordningen godkändes 

 

§ 4 Föregående protokoll 
- Förelåg protokoll från styrelsemöte 2023-12-19, SRSK nr 9/2023, protokollet lades till 

handlingarna. 
 

§ 5 Redovisning av VU beslut och beslut Per Capsulam  
- Inga beslut förelåg 

 
§ 6 Redovisning av inkomna/utgående skrivelser 

a) Inkomna/utgående skrivelser 
SBK 
- 2023-12-19: Motion 5 - Projektgrupp bruks 2025 
- 2023-12-20: SBK Info december 2023 
- 2023-12-27: Valberedningens preliminära förslag samt ev. ytterligare nomineringar 
- 2024-01-05: RASRUS 2024 - 21 januari 
- 2024-01-10: Inbjudan till digitalt fika med FS den 15 januari 2024 
- 2024-01-10: Undersökning: Rasklubbars verksamhet 2023 
- 2024-01-19: SBK Info januari 2024 
- 2024-01-22: INBJUDAN TILL KOMPLETTERANDE UTBILDNING BRUKSPROV PATRULL 
 
SKK 
- 2023-12-23: BPH-nyheter 
- 2024-01-19: Agria Breed Profile 
 
Övrigt 
- 2024-01-18, N.N, Lite funderingar från en hanhundskennel 

 
Inkommande skrivelser diskuterades.  

 

Utgående skrivelser: 

- 2024-01-08: Utskick till aktiva uppfödare på SRSKs uppfödarlista 

 

Genomgång av inkommande frågor från hemsidan 

- Inkomna frågor via hemsidan diskuterades 
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§ 7 Ekonomi 
a) Balans- och Resultatrapport 
- Föreningens ekonomi anses fortsatt god 

 
§ 8 Rasutvecklingssektorn 

a) Avelskommittén 
- RAS dokumentet / Hälsoenkäten 

o Fredrik kontaktar Alf Karlström angående sammanfattning för tidigare 
hälsoenkäter, som hjälp för sammanfattning av den senaste enkäten 

- Styrelsen har börjat få in svar på de frågor som ställdes till uppfödarna på 
uppfödarlistan. Svaren kommer att ställas samman och ingå som en viktig del i flera 
delar av styrelsens framtida arbete  
 

b) Test och beskrivning 
- Kent skickade en rapport: Deltog i digitala RAS-RUS konferens och det som man 

diskuterar är hur man kan höja statusen på seriösa uppfödare, förslag kom upp på ett 
typ Uppfödar-Cert och det kommer att jobbas vidare på förslaget. Vidare diskuteras 
möjligheten att anordna Exteriörbeskrivning ihop med MH.  

 
c) Hälsokommittén 
- Två möten har genomförts i kommittén 

- Kommittén jobbar på att få kostnadsförslag på eventuell föreläsning angående 

Riesenschnauzerns hälsa, tex med fokus på allergi. Anledningen att allergi valts i ett 

första steg är att, när hälsokommitten gått igenom hälsoenkäten, såg man man att 

det var flest som fyllt i att deras hundar hade problem med just detta 

- Kommittén återkommer med budgetförslag för verksamhetsåret 2024 där höjd tas för 

föreläsningar 

 

§ 9 Utställning 
- Jakten efter sponsorer för Riesenmästerskapet och till utställningen i Kopparbo 2024 

pågår för fullt. 
- Ringsekreterare behövs för utställningen i Kopparbo 

 
§ 10 ISPU 

- Nytt möte den 13:e februari 
 

§ 11 Tävlingssektorn 
a) Dragkommittén 
- SDSF årsstämma den 20:e april blir troligen digital, mer information kommer 

 
b) IGP-kommittén 
- Inget att rapportera 
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c) Mästerskap 
- Riesen Rasmästerskap 2024 10 – 12 maj 

o Värnamo Brukshundklubb kommer att arrangera Riesen Rasmästerskap 2024 
o Planering pågår 

 
§ 12 Lägerkommittén 

- Inget att rapportera 
 

§ 13 PR-/Infokommittén 
- Informationsinhämtning till klubben sker endast via SRSKs officiella kanaler via 

Facebook, Instagram, e-post eller hemsida. Finns det någon tveksamhet kring källan, 
går det alltid att kontakta styrelsen via mail. 

- Arbete med att skaffa sponsor har hittills inte gett några resultat 
- Eventuellt inköp av ny Zoom licens diskuterades. Den nuvarande Zoom licensen via 

SBK gäller fram till och med den sista februari 2024. 
- Information till medlemmar via nyhetsbrev eller andra kanaler – idéer till innehåll 

o Alltid en aktuell punkt där alla bidrag till nyhetsbrevet, utskick och 
publikationer tacksamt tas emot  

- Arbete som pågår: 
o Kommittén har skapat en första version av en sammanhållen policy för 

sponsring av ekipage som deltar i olika SM samt landslagsaktiviteter 
 
§ 14  Årsmöte 2024 

- Verksamhetsberättelsen ska vara klar den 1:e mars 
o Fredrik har skickat ut en länk till dokumenten.  

- Peter kollar med Pierre Lago om att eventuellt vara mötesordförande 
- Budgeten för 2024 diskuterades 

 
§ 15  Övriga frågor 

-  Inget att rapportera 
 

§ 16 SBK information 
- Bra känsla på organisationskonferensen  

 
§ 17 Nästa möte 

- Nästa styrelsemöte, tisdagen den 27 februari den kl. 19:00 via Zoom. 
  
§ 18 Mötets avslutande 

- Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat 
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Justeras: 

 
Peter Lind   Karin Grönvall   
Ordförande 

 
   

 
 
Vid protokollet: 

  
Fredrik Holmberg 


